
 

Protokoll Huvudstyrelsemöte 2025-02-03

Närvarande: Linda Eriksson, Göran Vesterlund, Anton Persson, Anna Törn, Niclas 

Strandberg, Andreas Eriksson, Jocke Eriksson, Katarina Eriksson, Emil Larsson

Ej närvarande: Carina Myrman, Anneli Knutsson, Anna-Stina Nordahl, Emma Frohm, Carina 

Felixon

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Alla ska ha läst igenom föregående protokoll innan mötet.

Ordning och Reda fortsätter som sponsor 1 år till.

Sponsoravtalet med ICA är inte klart än.

4. Ekonomi

Föreningen gör ett plus resultat 2024, allt är inte färdigt ännu

Budgeten för 2025 kommer att fastslås efter justering av fotbollen, vi lägger en minus budget 

2025.

5. Avrapportering sektionerna

Ingen sektion hade skickat ut något till huvudstyrelsen.



 
Jocke berättar att det blir 4 11-manna fotbollslag i år och alla lagen har tränare klara 

(dam, dam jun, herr och herr jun)

6. Kansliet

Carina var ej närvarande men hade skickat att det som är aktuellt just nu är närvaro 

och dylikt inför LOK-stöds rapporteringen.

7. Föreningsutvecklare

Har gått på 50% föräldraledighet, meddelar ca 4 veckors schema.

Ska starta arbete med rastaktiviteter på Vega, Vby och Hammar.

Sportlovsaktiviteter planeras.

Spökbollsturnering för högstadieeleverna planeras.

8. Övrigt

 Linda och Jocke informerar det lilla de vet om ett forsknings och utvecklings 

projekt mellan Linnea- och Umeå Universitet som kommer att göras under 

våren, 1a träffen är bokad 19 februari

 Linda, Jocke, Anna och Berith deltog på teamsmötet med Stadium och vad de 

har att erbjuda vid ett byte av material leverantör. Jocke kontaktade 

Hörnefors för att höra vad de tycker om Stadium.

BESLUT: Vi går inte vidare med Stadium

 Det är inte gratis att byta till Sportadmin utan vi får betala kostnaden för att 

bryta kontraktet med laget.se (ca 17.500 kr) Sportadmin är inte igång efter it 

attacken, beräknas tidigast om 2 veckor.

BESLUT: Vi har kvar laget.se 2025

 Festplatsen har återkopplat och flyttar vi kansliet kommer det att kosta 

1500kr/bingotillfälle att hyra festplatsen.



 
BESLUT: Vi skriver ett hyreskontrakt tom 2026-12-31 med fast hyra.

 Linda, Anna, Andreas och Nicklas träffas 10 feb kl. 18.30 och gör klart Jockes 

arbetsbeskrivning.

 Styrelsen formulerar skrivelsen till stadgeändringen vi vill få med till årsmötet.

 Adam Eriksson avslutar ekonomitjänsten och Linda Eriksson kommer att ta 

över det.

 Medskick till sektionerna, är det någon ide att ordna saker/föreläsningar när 

det är så lågt deltagande? Ska vi prova koncentrera det till april och oktober, 

mellan säsongerna?

 Mötet avslutas

 Nästa möte 10/3 19:00 Festplasen

Linda Eriksson Linda Eriksson

Ordförande Sekreterare


